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PROTOKÓŁ NR  IX/07 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  14 czerwca  2007 roku 

 
 

IX Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 
Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 12 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu). 
Skład Rady w trakcie obrad uległ zmianie i wynosił 14 radnych. 
 
W sesji udział wzięli Radni Rady Miasta : 
 

1. Ryszard Andrys, 
2. Aleksandra Bajor, 
3. Adam Bogdański, 
4. Bożena Gęzikiewicz, 
5. Mieczysław Jaszcz, 
6. Michał Kunt, 
7. Stefania Martynowicz, 
8. Maria Nowakowska, 
9. Jerzy Sak, 
10. Bogusław Samosionek, 
11. Piotr Tadla, 
12. Marek Tatarewicz, 
13. Krzysztof Wojtala, 
14. Antoni Żołna, 

 
Nieobecna : Radna  Maria Kopertowska-Krawiec  
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 
1. Andrzej Kunt    - Burmistrza Miasta, 
2. Maria Pawlak    - Komendant Komisariatu Policji, 
3. Mirosław Kotliński   - Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej  

Państwowej Straży Pożarnej, 
 
4. Robert Kopeć    - Przedstawiciel Placówki Straży Granicznej 
5. Olgierd Kłaptocz   - Prezes MZK Spółka z o.o, 
 
6. Adam Wróblewski   - Prezes KKP „Celuloza” 
 
7. Bronisław Kraszewski    - Prezes UKS „Warta” 
 
 
8. Maciej Borowski   - Prezes Kostrzyńskiego Klubu Karate 
9. Marian Firszt    - Przewodniczący Zarządu Miejskiego  
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Stowarzyszenia Rozwoju Kostrzyna nad Odrą  
„PRZYSZŁOŚĆ” 

10. Marian Sorol    - Z-ca Przewodniczącego Zarządu  
                                                                    Stowarzyszenia Rozwoju  
                                                                    Kostrzyna nad Odrą „PRZYSZŁOŚĆ” 
11. Franciszka Chocianowicz  - Stowarzyszenie Uniwersytet Trzeciego  
                                                                   Wieku, 
12.Grażyna Wojciechowska  - Stowarzyszenie Uniwersytet Trzeciego  
                                                                   Wieku, 
13. Jerzy Wanat    - Polski Związek Emerytów, Rencistów 
                                                                    i Inwalidów 
14. Mariola Oliniak    - Koło Polskiego Związku Niewidomych   
                                                                    w Kostrzynie nad Odrą 
15. Julita Szkudlarek    - Przewodnicząca Kostrzyńskiego  
                                                                    Stowarzyszenia „Człowiekiem Jestem” 
16. Marian Pezowicz    - Prezes Koła Związku Sybiraków, 
17. Małgorzata Zagacka    - Prezes Fundacji „Pomocna Dłoń”, 
18. Agnieszka Niewinowska   - Przewodnicząca Chrześcijańskiego             
                                                                    Stowarzyszenia Dobroczynnego 
19. Bogumiła Rybińska   - Kierownik OPS 
20. Jarosław Szydełko   - Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 
21. Grażyna Kłysz    - Dyrektor Gimnazjum nr 2 
22. Zdzisław  Garczarek   - Dyrektor  KCK 
23. Anna Suska    - Sekretarz Miasta, 
24. Małgorzata Kraszewska  - Naczelnik Wydz. GPi OI, 
25. Marzena Brenk    - Naczelnik Wydz. OK., 
26.Anna Wasielak    - Naczelnik Wydz. GK i L 
27.Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR, 
28. Agnieszka Żurawska-Tatała  - Kierownik BIE 
 
Proponowany porządek obrad : 
 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołu z sesji 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Ocena bezpieczeństwa mieszkańców Kostrzyna nad Odrą – przyjęcie informacji 

przedstawionych przez: 
-  Komisariat Policji,  
- Jednostkę Ratowniczo-Gaśniczą Państwowej Straży Pożarnej,  
- Placówkę Kontrolną Straży Granicznej,  
- Wydział Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta. 

4. Zapoznanie się planami zagospodarowania przestrzennego miasta. 
5. Funkcjonowanie stowarzyszeń i organizacji pozarządowych w mieście Kostrzyn nad 

Odrą. 
6. Podjęcie uchwał Rady Miasta w sprawach :  

a) emisji obligacji (druk nr 1), 
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b) zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2007 rok (druk nr 2), 
c) zmian Budżetu Miasta Kostrzyn nad odra na 2007 rok (druk nr 15), 
d) zawarcia umowy na dofinansowanie modernizacji stadionu miejskiego w Kostrzynie 

nad Odrą – II etap (druk nr 13), 
e) zawarcia umowy na realizację projektu współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Fundusz Społecznego oraz budżetu państwa i zabezpieczenia  roszczeń 
dotyczących zwrotu tych środków w formie weksla in blanco (druk nr 14a).  

f) zawarcia umowy na realizację projektu współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Fundusz Społecznego oraz budżetu państwa i zabezpieczenia  roszczeń 
dotyczących zwrotu tych środków w formie weksla in blanco (druk nr 16)  

g) zwolnień przedsiębiorców od podatku od nieruchomości stanowiących pomoc                 
de minimis (druk nr 3), 

h) utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Zakład Zarządzania Mieniem 
Komunalnym (druk nr 4), 

i) Powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej (druk nr 17), 
j) przejęcia pojazdu marki Ford Fiesta nr rej. SMO 3187 na własność Miasta Kostrzyn 

nad Odrą (druk nr 5), 
k) wprowadzenia na terenie miasta Kostrzyn nad Odrą czasowego zakazu sprzedaży, 

podawania i spożywania napojów alkoholowych (druk nr 6), 
l) ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli  (druk nr 7), 
m) uchylenia uchwały Rady Miejskiej nr V/47/2003 z dnia 20 lutego 2003 roku                                  

(druk nr 9), 
n) uchylenia uchwały nr XXVI/263/2001 Rady Miejskiej Kostrzyna w sprawie ustalenia 

opłaty za wyrys i wypis z planu zagospodarowania przestrzennego m. Kostrzyna              
(druk nr 10), 

o) zawarcia przez Gminę Nowa Sól – Miasto wspólnie z gminami : Bytom Odrzański, 
Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, Kostrzyn nad Odrą Porozumienia w sprawie 
powierzenia przez Gminę Bytom Odrzański, Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, 
Kostrzyn nad Odrą Gminie Nowa Sól – Miasto zadań publicznych (druk nr 11), 

p) utworzenia Straży Miejskiej, umiejscowienia Komendy Straży Miejskiej w strukturze 
Urzędu oraz nadania regulaminu Straży Miejskiej w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 12). 

q) rozpatrzenia skargi Pani Marii Masztalerz (druk nr 18). 
 
7. Interpelacje i wnioski radnych. 
8. Sprawy różne. 

a) Skarga Pana Klausa Ahrendt dotycząca konkursu ofert na obsługę gastronomiczną 
VIII Dni Twierdzy. 

b) wytypowanie 2-óch reprezentantów Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą do prac Zespołu 
Koordynacyjnego ds. opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 
Kostrzyn nad Odrą na lata 2007-2015. 

c) Wytypowanie 4-ech radnych Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą do prac w Komisji 
konkursowej w sprawie rozpatrzenia ofert na realizację zadania publicznego z zakresu 
ekologii i ochrony dziedzictwa publicznego. 

 

Ad. 1 - Sprawy  regulaminowe 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 13.00 dokonał otwarcia obrad 
sesji w Sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych 
oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
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Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
Następnie przystąpiono do uchwalenia porządku obrad sesji. 
Burmistrz Miasta A. Kunt wnioskował o wykreślenie z porządku obrad sesji pkt. 6h 
dotyczący projektu uchwały (druk nr 4) w sprawie utworzenia jednostki budżetowej 
pod nazwą Zakład Zarządzania Mieniem Komunalnym, z powodu braku opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz zapowiadanych przez Ministra Finansów zmian 
ustawy o finansach publicznych. 
Burmistrz Miasta wnioskował o zastąpienie projektu uchwały (druk nr 11) w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie zakupu statku, dwoma 
oddzielnymi Uchwałami, a dotyczącymi zakupu statku (druk nr 11a)  i eksploatacji 
statku (druk nr 11b).  
Burmistrz Miasta wnioskował również o wprowadzenie do porządku obrad sesji 
projektu uchwały (druk nr 19) w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Klausa Ahrendta. 
 
Przewodniczący Komisji A. Bogdański stwierdził, że Komisja Spraw Społecznych 
analizując wnioski firmy „Fortuna” i „Casiono Gold” w sprawie wyrażenia 
pozytywnej opinii nt. lokalizacji salonu gier, uznała, iż projekty uchwał w tej sprawie 
należy przygotować na obrady dzisiejszej sesji. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że obie firmy złożyły wnioski zawierające  wady 
jak np. nieprawidłowy adres dla lokalizacji gier tj. przy ul.  Granicznej 1. W związku z 
powyższym oba wnioski są bezprzedmiotowe, bo nie uwzględniają lokalizacji z 
właściwym adresem. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz , za zgodą Radnych Rady Miasta udzielił 
głosu Panu Dariuszowi Zacharowi, będącemu stroną w tej sprawie. Pan Zachar 
poinformował, że może dostarczyć na obrady dzisiejszej sesji wnioski z prawidłowym 
adresem lokalizacji salonu gier. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wnioski 
Burmistrza dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 
Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad sesji projektów uchwał w sprawie wyrażenia 
pozytywnej opinii o lokalizacji salonu gier na automatach przy ul. Spichrzowej 2. 
 
Następnie poddano pod głosowanie zmieniony porządek obrad sesji. 
Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Kolejnym punktem porządku obrad sesji  było przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
Protokół z VIII sesji Rady Miasta z 26 kwietnia 2007 roku został przyjęty 
jednogłośnie. 
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Ad. 2 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 26 kwietnia do 14 czerwca  
2007 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt (sprawozdanie z działalności 
Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Ad. 3 - Ocena bezpieczeństwa mieszkańców Kostrzyna nad Odrą – przyjęcie 
informacji przedstawionych przez przedstawicieli „ 
-  Komisariatu Policji,  
- Jednostki Ratowniczo-Gaśniczą Państwowej Straży Pożarnej,  
- Placówki Kontrolną Straży Granicznej,  
- Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta 
 
 
Komendant Komisariatu Policji w Kostrzynie nad Odrą Pani Maria Pawlak 
przedstawiła informację o działalności Komisariatu Policji za 2006 rok i 5 m-cy 2007 
roku. (informacja stanowi załącznik  nr 3 do protokołu). Po jej wysłuchaniu : 
 
Radny J. Sak stwierdził, że ze strony Policji były zapewnienia, w których obiecano  
utworzonie 61 etatów dla funkcjonariuszy Policji, w zamian za wybudowanie 
Komisariatu Policji ze środków budżetu miasta. Obecnie zatrudnionych jest 47 
funkcjonariuszy. Radny zapytał, czy są szanse, aby Komenda Wojewódzka Policji  
zwiększyła liczbę etatów ? 
 
Komendant Komisariatu Pani M. Pawlak wyjaśniła, że ze względów finansowych nie 
jest możliwe zwiększenie etatów, bowiem ich wzrost obliguje do utworzenia między 
innymi dwóch stanowisk z-cy komendanta, co wiąże się z większymi kosztami. 
Komendant Policji poinformowała, iż nie odpowiada za pracę służb drogowych, 
ponieważ funkcjonują one w strukturach Miejskiej Komendy Policji w Gorzowie 
Wlkp.  Dodała, że w przypadku zdarzeń na drogach w Kostrzynie, wysyłani są 
funkcjonariusze kostrzyńskiej policji, ponieważ oczekiwanie na drogówkę z Gorzowa 
mogłoby przynieść złe efekty. Komendant Policji stwierdziła, że jej życzeniem byłoby 
wprowadzenie służb drogowych do kostrzyńskiej policji, na co jednak nie ma wpływu. 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się z pytaniem, czy służby policji wyrażają zadowolenie z 
wprowadzenia monitoringu na terenie miasta? Radny stwierdził, że wyniki 
statystyczne działalności policji są na poziomie dobrym, ale np. problem narkomani 
nadal w Kostrzynie istnieje. Kolejne pytanie Radnego dotyczyło, czy w związku z 
zawieszeniem 9-ciu funkcjonariuszy policji, wystąpiły trudności w funkcjonowaniu 
Komisariatu Policji ? 
 
Komendant Policji Pani M. Pawlak wyjaśniła, że wprowadzenie monitoringu 
przyczyniło się do polepszenia bezpieczeństwa mieszkańców. Monitoring zbiera 
obraz, który jeszcze nie jest doskonały bo np. przybliżony obraz osoby jest często 
mało czytelny. Pozytywne efekty monitoringu  widoczne są w rejonie szkół, ponieważ 
nie odnotowano żadnych niepożądanych zdarzeń w tych miejscach. Komendant Policji 
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pozytywnie oceniała wprowadzenie monitoringu i uznała, że należałoby zwiększyć 
ilość kamer na terenie miasta. Odnośnie zapytania dotyczącego zawieszenia w pracy 
funkcjonariuszy policji, wyjaśniła, że w wyniku tych działań praca policji była 
utrudniona. Spośród 9-ciu policjantów, jeden został zawieszony w pracy, cześć 
odeszło z pracy na własną prośbę, a Panu Rakowskiemu umorzono postępowanie i 
przywrócono do pracy, dlatego „pozwalam sobie na wymienienie nazwiska „ – 
zakończyła Pani Komendant.  
 
Następnie Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej Państwowej Straży Pożarnej Pan 
Mirosław Kotliński przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa ochrony 
przeciwpożarowej miasta Kostrzyn nad Odrą za rok 2007. (informacja stanowi 
załącznik  nr 4 do protokołu). Po jej wysłuchaniu : 
 
Radny J. Sak zapytał, czy obiekt Targowiska Przygranicznego spełnia wymogi w 
zakresie wjazdu i wyjazdu pojazdów przeprowadzających akcję gaśniczą w przypadku 
wystąpienia zagrożenia bezpieczeństwa? 
 
Dowódca JRG PSP Mirosław Kotliński zapewnił, że strażacy bez problemu dotrą ze 
sprzętem gaśniczym do miejsca zagrożenia. 
 
Radny B. Samosionek zapytał, czy w ramach ćwiczeń planowanych na rok 2007 
wzięto pod uwagę również SPZOZ w Kostrzynie ?  
 
Dowódca JRG PSP Mirosław Kotliński wyjaśnił, że na obiekcie SPZOZ 
przeprowadzono ćwiczenia w roku 2005, które wykazały wiele usterek i 
nieprawidłowości, częściowo już skorygowanych. Ćwiczenia objęły wówczas tylko 
jeden oddział, ale w przyszłym roku można również przeprowadzić takie ćwiczenia w 
innym szpitalnym oddziale. 
 
 
Pan Robert Kopeć z Placówki Kontrolnej Straży Granicznej przedstawił informację z 
działań GPK Kostrzyn nad Odrą w roku 2006. (informacja stanowi załącznik  nr 5 do 
protokołu). 
 
Informację o stanie bezpieczeństwa mieszkańców miasta Kostrzyn nad Odrą za lata 
2006-2007 z zakresu działalności Wydz. Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta 
przedstawił Burmistrz Miasta A. Kunt (informacja stanowi załącznik  nr 6 do 
protokołu). 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zapytał się o stanowisko Burmistrza w sprawie 
wniosku dotyczącego zamontowania progów ograniczających prędkość na ulicy 
Żeglarskiej w celu zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że stanowisko w tej sprawie jest negatywne. 
Jednak nie ma przeszkód, aby wniosek rozpatrzyć ponownie i znaleźć rozwiązanie. 
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz nadmienił, że wniosek w tej sprawie był 
zgłaszany już w poprzedniej kadencji i nie podjęto żadnych działań w tym kierunku. 
Przewodniczący zapytał, czy zebranie podpisów mieszkańców w tej sprawie 
wpłynęłoby na zrozumienie istniejącego problemu ? 
 
Burmistrz A. Kunt stwierdził, że jego zdaniem można również zebrać podpisy 
mieszkańców, którzy są przeciwni zamontowaniu progów na jezdni. Nadmienił, iż 
Miasto Słubice wycofuje się z takiego rodzaju rozwiązań ograniczających prędkość. 
 
Radny M. Jaszcz stwierdził, że sprawozdaniu Burmistrza nt. stanu bezpieczeństwa  
ujęto informację o kilkakrotnym występowaniu do Komisariatu Policji o 
przeprowadzanie częstszych patroli pod kątem przekraczania przez kierowców 
dozwolonej prędkości. W związku z powyższym, Radny zwrócił się z pytaniem 
dotyczącym podjętych kroków przez Komisariat Policji w  tym zakresie.  
Ponadto Radny zwrócił uwagę na nieprawidłowo zamontowane studzienki 
kanalizacyjne na ulicy Drzewickiej, które zagrażają bezpieczeństwu. Radny zgłosił 
wniosek, aby dokonano przeglądu i uszczelniania studzienek kanalizacyjnych, tak aby 
po przejechaniu pojazdu studzienki nie wypadały i nie stwarzały zagrożenia. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, że wciąż wiele ulic na terenie miasta wymaga 
remontu, co nie ulega wątpliwości. Odnośnie bezpieczeństwa w mieście w zakresie 
działalności Policji wypowiedziała się wcześniej Pani Komendant Policji, a więc ze 
swojej strony dodał, że do przestrzegania przepisów ruchu drogowego będzie można 
wykorzystać powołaną straż miejską. W tym celu należałoby zamontować fotoradary, 
które obsługiwane byłyby przez strażników miejskich.  
 
 
Ad. 4 - Zapoznanie się planami zagospodarowania przestrzennego miasta. 
 
 
Naczelnik Wydz. Gospodarki Przestrzennej i Obsługi Inwestora pani M. Kraszewska 
przedstawiła w formie audiowizualnej informację dotyczącą podstaw prawnych 
polityki przestrzennej miasta Kostrzyn nad Odrą i obowiązujących planów 
miejscowych zagospodarowania przestrzennego (informacja pisemna stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu). 
 
 
Ad. 5 - Funkcjonowanie stowarzyszeń i organizacji pozarządowych w mieście 
Kostrzyn nad Odrą. 
 
W tym punkcie porządku obrad przedstawiciele stowarzyszeń i organizacji 
pozarządowych w mieście Kostrzyn nad Odrą zaprezentowali sprawozdania z 
działalności za rok 2006 i planowanych działaniach w roku 2007, tj.: 
1.  Adam Wróblewski - Prezes KKP „Celuloza”, 
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się z pytaniem, czy drużyna seniorów 
piłki nożnej pozostanie w IV lidze, czy zamierza osiągnąć inny cel ? Ponadto 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są szanse na zdobycie sponsora ? 
 
Prezes A. Wróblewski potwierdził, że drużyna seniorów utrzymuje się w IV lidze, ale 
ich celem jest przejście do III ligi. Obecnie awansował do III ligi tylko jeden zespół, 
ale są szanse, że w przyszłości będą mogły wejść 3 zespoły, na co KKP „Celuloza” 
bardzo liczy w sezonie 2008 r. Prezes stwierdził, że KKP „Celuloza” osiąga bardzo 
dobre wyniki sportowe, dzięki zaangażowaniu zawodników. Odnośnie pozyskania 
sponsora Prezes  wyjaśnił, że podejmowane są próby zdobycia środków,  ale nie ma 
pewności efektu tych działań. 
 
Radny P. Tadla zwrócił się o przedstawienie bilansu budżetu na 2007 rok. 
 
Prezes A. Wróblewski poinformował, że w 2006 roku bilans wyniósł 9,500 zł 
nadwyżki. Na 2007 rok planowane dochody wynoszą 156.169 zł, a wydatki wyniosą 
240.148 zł, a więc deficyt wyniesie 94.000 zł. 
 
Radny M. Jaszcz, jako kierownik KKP „Celuloza” stwierdził, że dzięki  wsparciu 
Burmistrza istnieje szansa na pozyskanie sponsora, dzięki czemu kondycja finansowa 
Klubu się ustabilizuje, a więc w przyszłym roku nie będą występować do Rady Miasta 
o dodatkową pomoc finansową. W związku z bardzo trudną sytuacją finansową,  
Klubu oczekuje na dodatkowej pomocy od Rady Miasta tylko  w tym roku. 
 
 
2) Adam Bogdański – Prezes UKS „Czwórka”, 
 
3) Antoni Żołna – Stowarzyszenie Kultury Fizycznej „Olimp” 
 
4) Bronisław Kraszewski - Prezes UKS „Warta” 
 
5) Maciej Borowski - Prezes Kostrzyńskiego Klubu Karate 
 
6) Marian Sorol - Z-ca Przewodniczącego Zarządu Stowarzyszenia Rozwoju 
Kostrzyna nad Odrą „PRZYSZŁOŚĆ” 
 
7)  Franciszka Chocianowicz – ustępująca z funkcji Przewodniczącej Stowarzyszenia 
Uniwersytet Trzeciego Wieku, przedstawiła sprawozdanie z działalności za 2006 rok, 
 
8) Grażyna Wojciechowska – Przewodnicząca Stowarzyszenia Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku, przedstawiła planowane działania w  2007 roku, 
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9) Jerzy Wanat - Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów 
 
10) Mariola Oliniak - Koła Polskiego Związku Niewidomych w Kostrzynie nad Odrą 
 
11) Julita Szkudlarek-Przewodnicząca Kostrzyńskiego Stowarzyszenia „Człowiekiem 
Jestem” 
 
12) Marian Pezowicz- Prezes Koła Związku Sybiraków. 
 
Marian Pezowicz Prezes Koła  zwrócił się z prośbą o spowodowanie, aby autobus 
miejski zatrzymywał się na żądanie przy budynku „Kręgielni”, ponieważ członkowie 
Związku są osobami starszymi, a siedziba Związku mieści w dużej odległości od 
miasta. 
 

13)  Małgorzata Zagacka- Prezes Fundacji „Pomocna Dłoń”, 
 
14) Stefania Martynowicz – Komendantka Hufca ZHP Kostrzyn nad Odrą,  
15) Agnieszka Niewinowska- Przewodnicząca Chrześcijańskiego Stowarzyszenia 
Dobroczynnego 
 
Sprawozdania z działalności organizacji pozarządowych za rok 2006 i planowanych 
działaniach w roku 2007 stanowią załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad. 6  - Podjęcie uchwał Rady Miasta . 
 
a) Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji (druk nr 1), 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zapytał o koszty związane z emisją obligacji ? 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że koszty emisji obligacji będą mieściły się w 
kwocie do 10.000 zł. Ponadto poinformował, że wystąpiono z wnioskiem o środki 
unijne na modernizację szkoły podstawowej nr 4 i adaptację budynku pokoszarowego 
na budynek mieszkalny. Pozytywne rozpatrzenie tych wniosków spowoduje, że środki 
wydane z budżetu roku bieżącego, będą traktowane, jako prefinansowanie inwestycji. 
Jeśli nie pozyskamy środków unijnych, to zadania będą sfinansowane z budżetu 
miasta, ponieważ  ich realizacja jest konieczna. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/54/07,  która stanowi załącznik nr  9  do protokołu. 
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b) Projekt uchwały w sprawie zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą 
na 2007 rok (druk nr 2), 

 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/55/07,  która stanowi załącznik nr  10  do protokołu. 
 
 
c) Projekt uchwały w sprawie zmian Budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2007 rok 

(druk nr 15), 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/56/07,  która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
 
 
d) Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy na dofinansowanie modernizacji 

stadionu miejskiego w Kostrzynie nad Odrą – II etap (druk nr 13), 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/57/07,  która stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 
 
 
e) Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy na realizację projektu 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Fundusz Społecznego oraz 
budżetu państwa i zabezpieczenia  roszczeń dotyczących zwrotu tych środków w 
formie weksla in blanco (druk nr 14a).  

 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/58/07,  która stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 
 
 
f) Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy na realizację projektu 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Fundusz Społecznego oraz 
budżetu państwa i zabezpieczenia  roszczeń dotyczących zwrotu tych środków w 
formie weksla in blanco (druk nr 16)  

 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/59/07,  która stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 
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g) Projekt uchwały w sprawie zwolnień przedsiębiorców od podatku od 
nieruchomości stanowiących pomoc de minimis (druk nr 3), 

 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/60/07,  która stanowi załącznik nr  15 do protokołu. 
 
h) Powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej (druk nr 17), 
 
Radna M. Nowakowska zgłosiła kandydaturę Radnego A. Żołny. 
Radny A. Żołna wyraził zgodę. 
 
Radny P. Tadla zgłosił kandydaturę Radnego M. Jaszcza. 
Radny M. Jaszcz wyraził zgodę. 
 
Radna A. Bajor zgłosiła kandydaturę Radnego A. Bogdańskiego. 
Radny A. Bogdański wyraził zgodę. 
 
Radna S. Martynowicz zgłosiła kandydaturę Radnego K. Wojtali. 
Radny K. Wojtala wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie poszczególne 
kandydatury. 

1) Radny A. Żołna – 13 radnych głosowało „za”, 1 radny wstrzymał się od 
głosowania, 

2) Radny M. Jaszcza - 11 radnych głosowało „za”, 3 radnych wstrzymało się od 
głosowania, 

3) Radny A. Bogdański - 12 radnych głosowało „za”, 2 radnych wstrzymało się 
od głosowania, 

4) Radny K. Wojtala - 8 radnych głosowało „za”, 6 radnych wstrzymało się od 
głosowania, 

W wyniku powyższego głosowania w skład Społecznej Komisji Mieszkaniowej z 
ramienia Rady Miasta wyznaczono Radnych : 
1) A. Żołnę, 
2) M. Jaszcza, 
3) A. Bogdańskiego 
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Burmistrz Miasta A. Kunt do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej wyznaczył : 
1) Panią Beatę Kowalską – Kierownik Referatu Mieszkaniowego Urzędu Miasta, 
2) Panią Wandę Baj – pracownika Ośrodka Pomocy Społecznej. 

  
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt 
uchwały z uzupełnionym składem Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/61/07,  która stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 
 
 
i) Projekt uchwały w sprawie przejęcia pojazdu marki Ford Fiesta nr rej. SMO 3187 

na własność Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5), 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, 1 „wstrzymującym się”  – podjęła Uchwałę Nr IX/62/07,  która stanowi 
załącznik nr  17 do protokołu. 
 
 
j) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Kostrzyn nad Odrą 

czasowego zakazu sprzedaży, podawania i spożywania napojów alkoholowych 
(druk nr 6), 

 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/63/07,  która stanowi załącznik nr  18 do protokołu. 
 
 
k) Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli  (druk nr 7), 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/64/07,  która stanowi załącznik nr  19 do protokołu. 
 
 
l) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej nr V/47/2003 z dnia 

20 lutego 2003 roku  (druk nr 9), 
 
 

 



 13 

Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/65/07,  która stanowi załącznik nr  20 do protokołu. 
 
m) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXVI/263/2001 Rady Miejskiej 

Kostrzyna w sprawie ustalenia opłaty za wyrys i wypis z planu 
zagospodarowania przestrzennego m. Kostrzyna (druk nr 10), 

 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/66/07,  która stanowi załącznik nr  21 do protokołu. 
 
n) Projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Miasto Kostrzyn nad Odrą wspólnie z 

gminami: Bytom Odrzański, Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, Nowa Sól 
Porozumienia w sprawie powierzenia przez Gminę Bytom Odrzański, Sulechów, 
Krosno Odrzańskie, Słubice, Kostrzyn nad Odrą Gminie Nowa Sól – Miasto 
zadań publicznych (druk nr 11a), 

 
Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił wniosek Gminy Nowa Sól z dnia06.06 br. 
Miasto Nowa Sól wystąpiło o podjęcie dwóch uchwał : jednej dotyczącej zakupu 
statku i oddzielnej dotyczącej eksploatacji. Wymóg ten konieczny jest  ze względów 
formalno-prawnych, ponieważ zakup statku będzie współfinansowany ze środków 
unijnych. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zapytał, czy istnieje niebezpieczeństwo, że 
któryś z partnerów odstąpi od projektu ? 
 
Burmistrz A. Kunt stwierdził, że wszyscy partnerzy zadeklarowali udział w projekcie. 
Burmistrz dodał, że realizacja projektu będzie możliwa, tylko wtedy jeśli otrzymamy 
środki unijne na to zadanie. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/67/07,  która stanowi załącznik nr  22 do protokołu. 
 
 
o) Projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Miasto Kostrzyn nad Odrą wspólnie z 

gminami: Bytom Odrzański, Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, Nowa Sól, 
Głogów Porozumienia w sprawie powierzenia przez Gminę Bytom Odrzański, 
Sulechów, Krosno Odrzańskie, Słubice, Kostrzyn nad Odrą, Głogów, Gminę Nowa 
Sól – Miasto zadań publicznych.  
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Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr IX/68/07,  która stanowi załącznik nr  23 do protokołu. 
 
p) Projekt uchwały w sprawie utworzenia Straży Miejskiej, umiejscowienia Komendy 

Straży Miejskiej w strukturze Urzędu oraz nadania regulaminu Straży Miejskiej w 
Kostrzynie nad Odrą (druk nr 12). 

 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 9 głosami 
„za”,2 głosami „przeciw”, 3 głosami „wstrzymującymi się„  – podjęła Uchwałę Nr 
IX/69/07,  która stanowi załącznik nr  24 do protokołu. 
 
r) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Marii Masztalerz (druk nr 18). 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami 
„za”, 4 głosami „wstrzymującymi się„  – podjęła Uchwałę Nr IX/70/07,  która stanowi 
załącznik nr  25 do protokołu. 
 
s) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Klausa Ahrendta (druk nr 19). 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił wyjaśnienia w sprawie skargi Pana K. Arendta i 
stwierdził, iż po analizach prawnych podtrzymuje swoje stanowisko i uznaję skargę za 
niezasadną.  
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz nadmienił, że na posiedzeniu Komisji 
poinformowano Radnych, iż wystąpiono o opinię w tej sprawie do Ministerstwa 
Gospodarki. 
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że opinia Ministerstwa  Gospodarki nic nie zmienia w tej 
sprawie, bo nie wnosi nowych opinii. 
 
Wiceprzewodniczący Rady A. Żołna odczytał treść stanowiska Ministerstwa 
Gospodarki w sprawie sprzedaży detalicznej napojów alkoholowych (treść pisma w 
załączeniu). 
 
Pan Klaus Arendt stwierdził, że nie ma żadnych wątpliwości, co do przedstawionej 
opinii, w której jego zdaniem wszystko jest zgodnie z prawem i ustawą. Pan Ahrendt 
był zdania, że w dniu przystępowania do konkursu posiadał ważne zezwolenie, dlatego 
też nie zgadza się z decyzją o nie dopuszczeniu go do udziału w konkursie. Pan 
Ahrendt stwierdził, że decyzję Burmistrza  stwierdzającą wygaszenie zezwolenia na 
sprzedaż alkoholu otrzymał 6 kwietnia, a poprzednie zezwolenie ważne było do 
31.03.07 r. W tym czasie uzyskał zezwolenie od Wójta Gminy Górzyca, a wiec jego 
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zdaniem nie można było odrzucić jego oferty na obsługę gastronomiczną Dni 
Twierdzy 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się o przedstawienie decyzji SKO. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, że są dwie możliwości rozpatrzenia 
skargi Pana K. Arendta, tj.: 

1) podjęcie na dzisiejszej sesji Uchwały, w której Rada Miasta wyrazi opinię w 
sprawie złożonej skargi, 

2) przekazanie skargi do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady zwrócił się o rozważenie powyższych propozycji. 
 
Radny M. Jaszcz odczytał treść decyzji wydanej przez Samorządowe Kolegium 
Odwoławcze, z której wynika, że Pan K. Arendt posiadał zezwolenie na okres od 
01.04.2005 do 31.03.2007 r. Radny zwrócił się z pytaniem dotyczącym terminu 
konkursu? 
 
Pan K. Ahrendt poinformował, że konkurs odbył się 01.03.07 r.. W protokole z 
otwarcia ofert odnotowano, że rozstrzygnięcie konkursu nastąpi po zakończeniu 
wszczętego postępowania w sprawie wydania decyzji stwierdzającej wygaśnięcie 
zezwolenia na alkohol, co zdaniem Pana Ahrendta było nieprawidłowe.  
 

Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, że na skutek zaniedbania ze strony Pana 
K. Arendta, czyli nie złożenia oświadczenia i wniesienia stosownej opłaty rocznej w 
terminie do 31 stycznia 2007 r., zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych 
wygasło z mocy prawa z dniem 31.01.07 r. Burmistrz poinformował, że w dniu 
składania oferty tj. 28.02.07 r. Pan K. Ahrendt mógł okazać się jedynie zezwoleniem 
wydanym przez Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą, które wygasło 31.01.07 r.  
Burmistrz Miasta zobowiązany był na mocy art.. 18 ust. 12 pkt. 5 ustawy o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi twierdzić wygaśnięcie 
przedmiotowego zezwolenia  z ww. dniem. Zgodnie z decyzją SKO wydaną w 
analogicznej sprawie decyzja taka jest jedynie decyzją deklaratoryjną tzn. 
potwierdzającą określoną sytuację prawną, w której znalazł się przedsiębiorca na 
skutek swojego zachowania (nie dopełnienie obowiązku złożenia oświadczenia w 
terminie do 31 stycznia 2007r) i która jest już jednoznacznie określona w 
wymienionym przepisie. Z uwagi na prowadzone przez Urząd Miasta pełne 
postępowanie administracyjne decyzja przedmiotowa została wydana dopiero 30 
marca 2007r. Od tej właśnie decyzji odwołał się Pan Ahrendt. W dniu 31 marca 2007 
upłynęła ważność wydanej w 2005r decyzji na sprzedaż napojów alkoholowych. W tej 
sytuacji Samorządowe Kolegium Odwoławcze w dniu 22 maja 2007r uchyliło 
zaskarżoną decyzję argumentując, że zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych, 
po upływie terminu ważności na jakie zostało wydane nie może wywoływać skutków 
prawnych.  
 W związku z powyższym Burmistrz stwierdził, że skargę Pana Ahrendta należy 
uznać za niezasadną. 
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Radny P. Tadla zapytał, czy przepisy prawa określają, iż nie uiszczenie opłaty w 
terminie, skutkuje wygaszeniem zezwolenia ? 
 
Radca prawny Urzędu Miasta pani E. Kukier wyjaśniała, że zgodnie z Ustawą o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi nie złożenie przez 
podmiot detaliczny oświadczenia o wartości sprzedaży poszczególnych napojów 
alkoholowych w roku poprzednim i nie uiszczenie stosownej opłaty w wyznaczonym 
terminie skutkuje wygaśnięciem wydanego poprzednio zezwolenia. Natomiast SKO 
zaskarżyło wydaną decyzję o wygaśnięciu zezwolenia, ponieważ została wydana w 
ostatnim dniu ważności tego zezwolenia.  
 
Pan  K. Ahrendt stwierdził, że od 01.03.07 r. posiadał ważne zezwolenie na sprzedaż 
napojów alkoholowych  wydane przez Wójta Gminy Górzyca. 
 
Radca prawny Urzędu Miasta pani E. Kukier wyjaśniła, że Pan Ahrendt występując do 
Wójta Górzycy „obszedł polskie prawo”, ponieważ dokonał zmiany miejsca 
zamieszkania, ubiegając się o wydanie zezwolenia, dlatego też rozważamy 
wystąpienie do SKO o podważenie decyzji Wójta Górzycy. 
 
Radna M. Nowakowska zwróciła się o jednoznaczne wyjaśnienie, czy w dniu 
rozstrzygnięcia konkursu Pan K. Ahrendt posiadał ważne zezwolenie ? 
 
Radca prawny E. Kukier wyjaśniła, że w dniu rozstrzygnięcia konkursu Pan K. 
Ahrendt nie miał ważnego zezwolenia, ponieważ nie złożył wymaganych prawem 
dokumentów do 31.01.07 r. 
 
Pan  K. Ahrendt był zdania, że w tym czasie posiadał dwa ważne zezwolenia. Ponadto 
stwierdził, że Burmistrz Miasta powinien w dniu 01.02.07 r. powiadomić go decyzją o 
wygaśnięciu zezwolenia, czego nie uczynił, a więc  w dniu 31.03.07 r. zezwolenie 
było ważne. „Postępowanie administracyjne w tej sprawie zakończyło się decyzją 
SKO, z którego wynika, że 01.03.07 r. posiadałem ważne zezwolenie wydane przez 
Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą” – podtrzymywał skarżący. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz  poddał pod głosowanie wniosek, aby 
skargę Pana K. Arendta przekazać do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta. 
Wniosek nie został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 3 radnych, 9 radnych 
głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosowania. 
 
W związku z tym, iż wniosek nie został przyjęty, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Klausa Arendta, w 
której Rada Miasta uznaje skargę na niezasadną. 
 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami 
„za”, 1 głosem „przeciwnym”, 3 głosami „wstrzymującymi się„  – podjęła Uchwałę Nr 
IX/71/07,  która stanowi załącznik nr  26 do protokołu. 
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t) wniosek Spółki z o.o. “FORTUNA” z siedzibą w Warszawie,  ul. Prusa 2 w 
sprawie wydania pozytywnej opinii o lokalizacji salonu gier na automatach przy 
ulicy Spichrzowej 2 w Kostrzynie nad Odrą. 

 
Radca Prawny Urzędu Pani E. Kukier wyjaśniła, że zgodnie z przepisami opiniowanie 
przez Rade Miasta lokalizacji w obiekcie nie oddanym do użytku, czyli w świetle 
prawa – budowy, jest sprzeczne z prawem. Również w umowie najmu na lokal 
posługiwanie się tym adresem, jest nieprawidłowe, a więc podjęcie decyzji na 
dzisiejszej sesji jest przedwczesne. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, że przy uchwalaniu porządku obrad 
sesji i wprowadzeniu tego punktu, wymogiem było złożenie nowego wniosku z 
prawidłowym adresem lokalizacji, a nie wspomniano o innych przeszkodach 
prawnych. 
 
Radca prawny Urzędu Miasta pani E. Kukier wyjaśniła, że dopiero podczas obrad sesji 
zapoznała się z całą dokumentacją tej sprawy, dlatego na początku obrad sesji nie 
mogła wyrazić jednoznacznej opinii. Natomiast nowy wniosek wpłynął pod koniec 
obrad dzisiejszej sesji. 
 
Pan D. Zachar, będący stroną w sprawie, zaproponował, aby ze względu na faktycznie 
istniejące nieprawidłowości zarówno we wniosku, jaki i umowie przedwstępnej, 
wycofano z obrad sesji rozpatrzenie tego wniosku do następnej sesji. 
 
Radny M. Jaszcz zgłosił wniosek formalny o wycofanie wniosku Spółki z o.o. 
“FORTUNA” z porządku obrad sesji. 
Rada Miasta w obecności 10 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami 
„za”, 2 głosami „wstrzymującymi się” – wniosek Radnego przyjęła. 
 
 
Ad. 7 – Interpolacje i wnioski Radnych. 
 
Radny B. Samosionek poinformował, iż brał udział w spotkaniu lekarzy i dyrektora 
SPZOZ, na którym omawiano sprawy dotyczące funkcjonowania szpitala. Na ostatniej 
sesji starosta deklarował, iż do końca maja na bazie istniejącego szpitala  powstanie 
Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej. Natomiast na dzisiejszym spotkaniu podano, 
iż utworzenie nowej jednostki nastąpi w terminie późniejszym tj. do końca września. 
W związku z powyższym Komornik przejął środki z konta, a więc personel szpitala 
otrzymał wynagrodzenie  500 zł., i w takiej wysokości mają otrzymywać do września 
br.  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zapytał, dlaczego termin 01.06.2007 r. nie jest 
możliwy do zrealizowania ? 
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Radny B. Samosionek stwierdził, że jego zdaniem termin 01.06.07 r. od początku był 
nie do przyjęcia, ponieważ w tak krótkim czasie nie jest możliwe utworzenie 
Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż Starosta wystąpił z do 
Burmistrza, a także do Rady Miasta z propozycją udziału w prowadzeniu nowego 
podmiotu. 
 
Radny P. Tadla zaproponował, aby Rada Miasta wystąpiła ze stanowiskiem do 
Starosty Powiatu w sprawie przedstawienia harmonogramu przekształcenia SPZOZ w 
NZOZ i propozycji uczestniczenia Miasta Kostrzyn w tworzeniu nowej spółki. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przedstawił treść pisma Zarządu Powiatu w 
sprawie propozycji udziału w prowadzeniu nowego podmiotu poprzez nabycie w 
całości lub części udziałów w Powiatowej Spółce Komunalnej NZOZ. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w powyższej sprawie jest zbyt wiele niejasności, 
aby Rada Miasta mogła jednoznacznie określić swoje stanowisko. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, że Powiat co pewien czas zmienia decyzje 
dotyczące dalszego funkcjonowania szpitala. Również plan działania spółki jest 
zmieniany, a więc władze miasta Kostrzyna nie posiadają podstawowej wiedzy w tym 
zakresie. Burmistrz był zdania, że Powiat powinien wystąpić z konkretną propozycją 
udziałów w spółce, którą można rozważyć, ale dopiero po przedstawieniu 
szczegółowych danych. 
 
Radny R. Andrys zaproponował, aby Rada Miasta wystąpiła do Powiatu z propozycją 
na jakich zasadach i warunkach chcemy uczestniczyć w tej spółce. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz był zdania , że przejęcie spółki z kapitałem 
50.00o zł  nie jest korzystne, dlatego też nie należy podejmować decyzji w pośpiechu. 
Przewodniczący uznał, że z decyzją należy poczekać, aby zobaczyć jak nowopowstała 
spółka będzie działać. 
 
Radny P. Tadla stwierdził, iż  Starostwo powinno na bieżąco nas informować o 
podjętych działaniach, aby dać nam możliwość zastanowienia się nad propozycją 
udziału w spółce mając pewną wiedzę w tym zakresie. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił uwagę, że Starostwo Powiatowe nie 
informuję władz Miasta Kostrzyna o organizowanych spotkaniach nt. funkcjonowania 
szpitala i podjętych decyzjach.  
 
Radna M. Nowakowska poparła wniosek, aby Rada Miasta wystąpiła na piśmie do 
Starostwa Powiatu z pytaniami, na które powinna otrzyma odpowiedź również na 
piśmie, a nie jak dotychczas ustne, niespełnione obiecanki. 
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Radny P. Tadla uznał, że w tej sprawie należy mieć na względzie aspekt społeczny, 
ponieważ dotyczy to mieszkańców Kostrzyna, którzy nie otrzymują wynagrodzenia. 
Radny stwierdził, iż Rada Miasta powinna mieć kontrolę nad wszystkim, dlatego też 
Powiat powinien przekazać Radzie Miasta harmonogram działań związanych z 
przekształceniem.  
 
Radny Powiatu Gorzowskiego Pan A. Łaskawy stwierdził, że nie przewidziano 
formalności, które należało dopełnić, a termin 01.06.2007 r. został narzucony.   Radny 
poinformował, że w dniu 26 czerwca br. odbędzie się sesja Powiatu, której 
przedmiotem będzie projekt uchwały w sprawie likwidacji SPZOZ, a także 
zaplanowano ustalenie likwidatora SPZOZ, bo nie może nim być obecny dyrektor, 
który będzie  dyrektorem nowej jednostki NZOZ. 
 
Radna S. Martynowicz zgłosiła wniosek, aby powołano Zespół z Radnych Rady 
Miasta, który zredaguje pismo adresowane do Starosty Powiatu. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Radna zgłosiła następujące kandydatury Radnych wchodzących w skład Zespołu: 

1) Radnego B. Samosionka,  
2) Radnego P. Tadlę, 
3) Radną M. Nowakowską. 

Wszyscy Radni wyrazili zgodę na udział w pracach Zespołu. 
 
Rada Miasta jednogłośnie powołała w skład zespołu zgłoszonych Radnych.  
 
 
Ad. 7 - Sprawy różne. 
 
 
a) wytypowanie 2-óch reprezentantów Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą do prac 

Zespołu Koordynacyjnego ds. opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 2007-2015. 

 
Radny A. Żołna zgłosił kandydaturę Radnej S. Martynowicz. 
Radna S. Martynowicz wyraziła zgodę. 
Radna M. Nowakowska zgłosiła kandydaturę Radnego K. Wojtali. 
Radny K. Wojtala wyraził zgodę. 
 
b) Wytypowanie 4-ech radnych Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą do prac w Komisji 

konkursowej w sprawie rozpatrzenia ofert na realizację zadania publicznego z 
zakresu ekologii i ochrony dziedzictwa publicznego. 

 
 
Radna S. Martynowicz zgłosiła kandydaturę Radnego M. Kunta. 
Radny M. Kunt wyraził zgodę. 
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Radna A. Bajor zgłosiła kandydaturę Radnego R. Andrysa. 
Radny R. Andrys wyraził zgodę. 
 
Radny K. Wojtala zgłosił kandydaturę Radnego B. Samosionka. 
Radny B. Samosionek wyraził zgodę. 
 
Radny A. Żołna zgłosił kandydaturę Radnej B. Gęzikiewicz. 
Radna B. Gęzikiewicz nie wyraziła zgody. 
 
Radny A. Żołna zgłosił kandydaturę Radnej A. Bajor. 
Radna A. Bajor wyraziła zgodę. 
 
Rada Miasta do prac w Komisji,  jednogłośnie wytypowała następujących Radnych : 

1) Radnego M. Kunta, 
2) Radnego R. Andrysa, 
3) Radnego B. Samosionka, 
4) Radną A. Bajor. 

 
c) Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przedstawił pismo Pani A. Dobrzańskiej 
skierowane do Rady Miasta, które otrzymał w dniu dzisiejszym, a dotyczące złożenia 
wyjaśnień odnośnie  odwołania jej z przedstawicielstwa Miasta w Gorzowskim Rynku 
Hurtowym, a powołania innej osoby. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że obowiązywały wcześniej  procedury 
wyznaczania przedstawiciela Miasta do Spółek Miasta w formie Uchwał Rady Miasta. 
Pani A. Dobrzańska została wyznaczona Uchwałą Rady, a powołana na Walnym 
Zgromadzeniu Spółki. Obecne przepisy nie nakładają takiego obowiązku na Radę 
Miasta, a uprawnienia  do wyznaczenia osoby reprezentującej Miasto w Spółce 
posiada burmistrz. 
 
 
Radna M. Nowakowska zapytała, czy kadencja pani Dobrzańskiej w Spółce 
Gorzowskiego Rynku Hurtowego dobiegła już końca ? 
 
Burmistrz nie odpowiedział na pytanie radnej, czy Pani Dobrzańska została odwołana, 
czy też jej kadencja dobiegła końca. Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, że wskazał Pana 
Henryka Piekarskiego, jako przedstawiciela Miasta do Rady Nadzorczej w GRH, 
ponieważ burmistrz posiada takie uprawienia. Natomiast Walne Zgromadzenie Spółki 
w każdej chwili może odwołać poprzedniego przedstawiciela i  powołać innego, 
wskazanego przedstawiciela Miasta. 
 
Rada Miasta upoważniła Przewodniczącego Rady Miasta do udzielenia odpowiedzi w 
imieniu Rady Miasta na pismo Pani A. Dobrzańskiej. 
Kolejną sprawą rozpatrywaną przez Rady Miasta była skarga Pana Jarosława Patory, a 
dotyczącą działalności Urzędu Miasta. 
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Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił wyjaśnienia w sprawie wniesionej skargi, które 
w formie pisemnej zostały skierowane do Radnych. 
 
Radny J. Sak zgłosił wniosek, aby uznać skargę za niezasadną. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wniosek w 
sprawie uznania skargi za niezasadną i przygotowania projektu uchwały w tej sprawie 
na następną sesję. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, że do Rady Miasta wpłynęło 
pismo od Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Handlowo-Usługowego „UNIPACO” S.A. w 
sprawie wezwania do usunięcia naruszeń w trybie art. 101 ust. 1 ustawy z 08.03.1990 
r. o samorządzie gminnym. Przedsiębiorstwo „UNIPACO” wnosi o uchylenie § 11 
uchwały z dn. 31.08.2006 r. Nr XLIII/395/06 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w 
sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości (pismo w załączeniu). 
 
Radca prawny Urzędu Miasta pani E. Kukier wyjaśniła, że podjęcie decyzji 
pozytywnej lub negatywnej przez Radę Miasta, skutkuje tym samym, iż spółce 
przysługuje odwołanie do Sądu Administracyjnego. Pani E. Kukier stwierdziła, że po 
rozpoznaniu powyższej sprawy, uznaje wezwanie na niezasadne. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił wyjaśnienia merytoryczne w przedmiotowej 
sprawie, stwierdzając, iż przywrócenie tych ulg byłoby niezgodne z prawem. Ulgi 
przyznaje się przed rozpoczęciem inwestycji, a nie po jej zakończeniu. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wniosek, aby Rada 
Miasta nie zajmowała stanowiska w tej sprawie, co pozwoli Spółce na odwołanie się 
do Sądu Administracyjnego. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zapoznał 
Radnych z pismem mieszkańców ul. Drzewickiej 28, którzy zwrócili się o zajęcie 
stanowiska w sprawie dotyczącej posesji przy ul. Drzewickiej 28. (pismo w 
załączeniu). 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż budynek przy ul. Drzewickiej jest budynkiem 
komunalnym, w którym ze środków miasta w roku  ubiegłym wykonano wewnętrzną 
instalację centralnego ogrzewania, a wcześniej wykonano elewację budynku i 
przełożenie dachu. Przed budynkiem, od strony wejścia, znajdują się pomieszczenia 
gospodarcze tzn. stodoła, szopki zagrażające bezpieczeństwu, z których dotychczas  
bezumownie korzystali mieszkańcy Drzewickiej 28. Miasto zaproponowało 
mieszkańcom przejęcie terenu, co nie spotkało się z pozytywną odpowiedzią, 
ponieważ wiązało się to z ponoszeniem opłat. W związku z bardzo złym stanem 
technicznym tych obiektów i brakiem zgody mieszkańców Drzewickiej 28 na ich 
zakup czy też rozbiórkę, postanowiono wydzielić działkę i sprzedać w drodze 
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przetargu, aby nowy właściciel zabezpieczył pomieszczenie gospodarcze, a następnie 
dokonał jego rozbiórki. Burmistrz dodał, że problem mieszkańców jest mu znany, 
ponieważ występowali oni w tej sprawie również do Burmistrza, dlatego też wciąż  
staramy się im pomoc. Podjęto rozmowy z obecnym właścicielem, aby dokonać 
zamiany części wydzielonej działki z tego terenu, w zamian za odstąpienie innej 
działki na terenie miasta. Burmistrz zapewnił, że jeśli będzie zawarte w tej sprawie 
porozumienie z obecnym właścicielem, to mieszkańcy mogą zyskać więcej terenu 
przed budynkiem. 
   
Radny M. Jaszcz powiedział, że problem tych mieszkańców jest mu znany i uważa, że 
należy zająć się ich sprawą i rozwiązać ją z korzyścią dla mieszkańców. 
 
Radca prawny Urzędu Miasta Pani Edyta Kukier wyjaśniła, że pismo mieszkańców 
jest skargą na działalność Urzędu, czyli Burmistrza Miasta, którą Rada przed 
rozpatrzeniem i podjęciem decyzji powinna skierować do Komisji  Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz stwierdził, iż w przypadku rozpatrywania 
skargi Pana Klausa Ahrendta na dzisiejszej sesji, radca prawny Urzędu nie wyraziła 
takiej opinii.  
W związku z powyższym Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do radcy 
prawnego Urzędu Miasta o przedstawienie na piśmie procedury rozpatrywania skarg 
przez Radę Miasta. 
 
Radca prawny E. Kukier sprostowała swoją poprzednią wypowiedź, wyjaśniając, że 
skargi kierowane do Rady Miasta należy przed podjęciem decyzji rozpatrywać na 
Komisji Rewizyjnej lub na Komisjach stałych Rady Miasta. 
 
Radna A. Bajor zgłosiła wniosek, aby skargę mieszkańców ul. Drzewickiej 28 
skierować do rozpatrzenia przez stałe Komisje Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał wniosek pod głosowanie. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Następnie przystąpiono do ustalenia składu Komisji do rozpatrzenia ofert na realizację 
zadania publicznego – szkolenie dzieci i młodzieży. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby  w skład Komisji weszły osoby z 
poprzedniego składu tej komisji.  
W wyniku głosowania – Rada Miasta jednogłośnie przyjęła propozycję, aby w skład 
Komisji do rozpatrzenia ofert na realizację zadania publicznego – szkolenie dzieci i 
młodzieży weszli Radni : 
1) A. Bajor, 
2) M. Kopertowska-Krawiec, 
3) S. Martynowicz, 
4) P. Tadla. 
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Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz przedstawił wniosek Burmistrza Miasta 
A. Kunta w sprawie wytypowania Radnych Rady Miasta do Zespołu do spraw 
opracowania zmian w Statucie Miasta. 
 
Radny A. Żołna zaproponował, aby w skład Zespołu do spraw opracowania zmian w 
Statucie Miasta powołano 5-ciu Radnych. Zgłoszono następujących Radnych : 
 
1) Radny B. Samosionek zgłosił Radnego M. Kunta. 
     Radny M. Kunt wyraził zgodę. 
2) Radna M. Nowakowska zgłosiła Radnego M. Tatarewicza. 
     Radny M. Tatarewicz wyraził zgodę. 
3) Radna A. Bajor zgłosiła Radnego P. Tadlę, 
     Radny P. Tadla wyraził zgodę. 
4) Radny A. Żołna zgłosił Radną S. Martynowicz. 
     Radna S. Martynowicz nie wyraziła zgody. 
5) Radna M. Nowakowska zgłosiła Radnego M. Jaszcza. 
     Radny M. Jaszcz wyraził zgodę. 
6) Radny J. Sak zgłosił Radnego R. Andrysa. 
     Radny R. Andrys nie wyraził zgody. 
7) Radna A. Bajor zgłosiła Radnego B. Samosionka. 
     Radny B. Samosionek wyraził zgodę. 
 
W wyniku głosowania – jednogłośnie powołano Zespół ds. opracowania zmian w 
Statucie Miasta w osobach : Radny M. Kunt, Radny M. Tatarewicz, Radny P. Tadla,  
Radny M. Jaszcz, Radny B. Samosionek. 
 
Radny A. Bogdański zwrócił uwagę, że w § 74 Statutu Miasta określającym zakres  
działania Komisji Rozwoju Gospodarczego, jednym z punktów jest rozpatrywanie 
wniosków w sprawie usunięcia drzew i krzewów. Radny zwrócił się o wyjaśnienie 
dlaczego ten zapis nie stosowany ? 
 
Radca prawny Urzędu Miasta pani E. Kukier wyjaśniła, że zapis ten jest  jednym z 
nieprawidłowości  podlegających zmianie w Statucie Miasta. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt dodał, że Komisje mogą jedynie opiniować wnioski w 
sprawie  usunięcia drzew i krzewów, ale ostateczna decyzja należy do Burmistrza. 
Radni nie posiadają uprawnień do podpisania protokołu i wówczas powoływany jest  
zespół  pracowników Urzędu. 
 
W związku z tym, że porządek obrad IX sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 21.00. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 
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